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§ 8  

Miljödifferentierade hamnavgifter 

I ärendet förelåg skrivelse till styrelsen den 1 december 2014.  

 

Johan Castwall och Gun Rudeberg lämnade muntlig redovisning i ärendet. 

 

Styrelsen beslöt 

att 

 

att 

för egen del godkänna upprättat tjänsteutlåtande. 

 

överlämna upprättat tjänsteutlåtandet till Stockholms Stadshus AB. 

 

Helena Bonnier, Andrea Femrell, Lars Hansson, Arba Kokalari och Mikael 

Igelström samt ej tjänstgörande suppleanterna Anita Lundin och Lars Jilmstad lät till 

protokollet anteckna följande 

 

”Stockholms Hamnar ligger sedan lång tid i framkant när det gäller att ta initiativ till och 

genomföra miljöfrämjande åtgärder, inte minst när det gäller differentiering av 

hamnavgifterna. Stockholms hamnar har även varit ledande i samarbetet runt Östersjön i 

detta arbete.  

 

När svaveldirektivet nu träder i kraft gäller det att även fortsättningsvis hävda behovet av 

miljöförbättrande åtgärder såväl inom Stockholms hamnars verksamhetsområde och att 

arbeta vidare med att ta fram nya modeller och incitament för miljödifferentierade 

avgifter. 

 

Genom det nybyggnadsarbete som pågår och/eller kommer att påbörjas i alla tre 

hamnarna kommer ökade möjligheter att finnas för både elanslutning och tillvaratagande 

av svart och gråvatten, t ex. När det gäller matavfallet så är det viktigt att det tas omhand 

antingen genom rederiernas egen försorg eller genom erbjudande från hamnen. 

Incitament för lägre hamnavgifter för lägre miljöpåverkan finns således. Dock krävs även 

att sjöfarten är ett konkurrenskraftigt transportalternativ.” 

§ 9  

Sammanträdestider 2015 

I ärendet förelåg skrivelse till styrelsen den 1 december 2014.  

 

Johan Castwall lämnade muntlig redovisning i ärendet. 

 

Styrelsen beslöt 

att fastställa sammanträdestider enligt bilaga 1. 


